
HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

STED:
Personalerum i PUC-bygning/stueplan

BESTYRELSENS SPILLEREGLER
● Stik hånden i vejret
● Alle kommer til orde
● Alle byder ind
● Lyt efter det gode budskab
● Søg at forstå - før du selv taler
● Plads til bevægelse og humor
● Tal pænt
● Anerkend forskellighed
● Undgå “Ekko-effekten”

Skolebestyrelsesmøde

torsdag 16.05.2024 kl. 18.00 – 21.00

Indbudte:
Forældrerepræsentanter: Allan Markussen, Carina Manley Hansen, Steven Thomsen, Jakob

Bangsgaard Øhlenschlæger, Helena Danielsen, Peter Dalsgaard Busk
Jensen, Thomas Rathcke

Medarb.repræsentanter: Jesper Rugaard, Lene Kjær Andersen
Elevrepræsentanter: deltager ikke pga. eksamen
Ledelsesrepræsentanter:
Gæster:

Mikael Bugge
Lisbeth Bech, Jan Leslie

Afbud:
Thomas Rathcke,
Jesper Rugaard,
Helena Danielsen
Peter Busk

Kl. 18.00 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
Sag 1. a Velkommen og siden sidst
Formål med punktet: Information om skolens drift

Referat
Jan fortæller om tidlig SFO.
Årsagen til at Ågårdsarealet benyttes er pladsmangel på skolen.
Det er startet i regnvejr og med lidt vejrudfordringer.
Pædagogisk og børneopstartsmæssigt har det været en rigtig god start.
God plads, naturen og legene har været i fokus.
Det har givet plads til at de nye børnefællesskaber er faldet på plads på en god måde.
Børnene er gode til tal og bogstaver, men er mindre øvede i legerelationer og traditionelle lege er en
udfordring.
Der er derfor fokus i Børnehaveklassen på de gode børnefællesskaber.
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Lisbeth fortæller om opstart på eksamen
De skriftlige prøver er overstået
17.5 er der sidste skoledag og herefter starter de mundtlige prøver.
Det er forløbet fint.
Der er mange lærere som er ude som censor i den kommende tid.

Der er opslået et par nye stillinger. Både pga. en opsigelse og pga. en udvidelse af pittens tilbud.
Det er med opstart den 1.8

Ny leder John starter den 1.6. Der er fokus på at få ham startet godt op.

Der er iværksat miniudbud på legeplads. Der er et ønske om at bygge legeplads i efteråret 24

Første til fjerde klasse starter skoleåret op med DGI forløbet DIGGI.
Et håndboldforløb som involverer dansk og matematik.

Rynkebyløbet har indsamlet 23.241 kr.

Kl. 18.20 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
2. Sag: Strategi på byggeri
Formål med punktet: Er der en særlig opmærksomhed omkring byggeproces som bestyrelsen skal tage
hensyn til

Referat:
Der er lidt uro af og til på byggeriet.
Det er en udfordring kommunen skal håndtere.
Bestyrelsen følger det nøje

Kl. 18.40 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
3. Sag: Ny Bestyrelse og konstituering
Formål med punktet: Der er valgt nye medlemmer. Der skal ske konstituering til august, så bestyrelsen
skal overveje deres poster

Referat

Kl. 19.00 Spisning af let aftensmåltid
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Kl. 19.20 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
4. Sag: PBL
Formål med punktet: Oplæg om PBL ved Mikael og lederteamet og medarbejdere, herefter spørgsmål
og drøftelse.

Referat

Punktet er udsat

Kl. 20.20 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
5. Sag: opsamling økonomi på FBL udvalg
Formål med punktet: refleksioner i bestyrelsen

Referat
Der skal laves høringssvar på materiale der kommer til bestyrelsen den 12.6
Der har ikke været drøftet tildeling på HS på FBL majmødet som det var stillet bestyrelsen i udsigt.
Det er med både forståelse og undren fra Bestyrelsens side.
Situationen er den samme. Med den eksisterende tildelingsmodel kan HS ikke opretholde det
nuværende serviceniveau.

Der nedsættes en gruppe, som skriver svaret.

Kl. 20.40
PARKERINGSPLADSEN
Formål med punktet: Er der punkter til næste møde eller senere behandling, indsættes de her

Hornslet, 24-05-16 Mødet hævet kl.:
Med venlig hilsen Referent:
Mikael Bugge Næste mødedato: 23-
Skoleleder Næste FU Punkter 2 dage før: 23-
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